Water conditioner and utility modifier

ORO-SOLUTE® is a highly effective water conditioner and utility modifier

to solubilize nutrients and pesticides in tank mixes and to reduce the
agglomeration of oils and particles in the water. ORO-SOLUTE contains
OROWET® technology which can improve tank mix compatibility and offer
growers an effective partner with soluble nutrients and pesticides. Its flexibility
allows for safe use on multiple crops across various growth stages and seasons.

FEATURES & BENEFITS

= Unique, proprietary blend formulated using OROWET®
Technology and premium compatibility and wetting agents.

= Effective as a tank mix partner for foliar-applied pesticides,
foliar nutrients, and plant growth regulators.

ADDED VALUE

= APE/NPE Free.

= Safe for use on multiple crops.

= Biodegradable ingredients.

= Patented technology and formulation.
= Pleasant orange smell.

100% sourced and manufactured in North America.

AVAILABLE IN

=
10 liter 1000 liter
bottle tote

For more information contact your local
representative or visit rovensanext-na.com
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Conditionneur d'eau
modificateur d'utilité

ORO-SOLUTE® est un conditionneur d'eau et un modificateur d'utilité
hautement efficace qui permet de solubiliser les nutriments et les pesticides
dans les mélanges en cuve et de réduire I'agglomération des huiles et des
particules dans l'eau.

CARACTERISTIQUES

= ORO-SOLUTE® est un mélange unique et exclusif formulé a l'aide de la
technologie OROWET® et d'agents de compatibilité et de mouillage de
qualité supérieure.

= Cette combinaison le rend efficace comme partenaire de mélange
en cuve pour les pesticides appliqués par voie foliaire, les nutriments
foliaires et les régulateurs de croissance des plantes (PGR).

VALEUR AJOUTEE

= Sans APE ni ENP.

= Sans danger pour une utilisation sur plusieurs cultures.

= |Ingrédients biodégradables.

= Technologie et formulation brevetées.

= Odeur agréable d'orange.

Fabriqué en Amérique du Nord avec des matieres locales a 100 %.

AVAILABLE IN

=
10 liter
bottle

For more information contact your local
representative or visit rovensanext-na.com
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